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El candidat del PSC, Josep Marig�, tornar� a recuperar l'alcaldia de

Blanes si no hi ha cap imprevist d'�ltima hora despr�s d'aconseguir

nou regidors i que CiU baixi de set a cinc. Fa quatre anys no va

voler pactar amb ERC i ICV-EUiA; ara en tindria prou amb els

ecosocialistes.

Han aconseguit nou regidors i es destaquen com a primera for�a.

Com valoren els resultats?

Molt positivament per dos aspectes. Per una banda, perqu� la

ciutadania ha revalidat la conf ian�a en nosaltres i, per tant, �s un

motiu de satisfacci� i de responsabilitat. I la segona �s que s'ha

aclarit el panorama a l'Ajuntament i sobretot la ciutadania ha posat

al seu lloc el PDB, que �s un grup que ha creat malestar i ha

enfangat el poble a trav�s de la mentida i de la manipulaci�. �s un

motiu de democr�tica alegria. I un punt que ens preocupa i treballarem �s l'alta abstenci�.

La l�gica fa pensar que es reeditar� un pacte amb ICV-EUiA per governar. Ser� aix�?

Evidentment aix� ho comen�arem a treballar ara, per� tal com hav�em dit en campanya des d'un punt de vista

program�tic i com a socis preferents sempre hi hagut ICV-EUiA, un pacte d'esquerres. Per� hi ha el programa i

en els propers dies els comen�arem a treballar i a contrastar i aix� �s el que marcar� el full de ruta. No �s un

pacte per un pacte, sin� que ser� program�tic i tenim m�s elements en com� que en separaci�, tot i que ara cal

prud�ncia i treballar.

Quina �s la primera acci� que emprendr�?

Si el dia 11 de juny sur to elegit alcalde, com podria semblar previsible, el primer que far� �s posar-me a

disposici� de la ciutadania i demanar uns informes a tots els depar taments municipals per saber exactament

quina �s la realitat econ�mica, d'activitat i dels projectes que t� l'ajuntament. Volem amb la major rapidesa

possible la radiograf ia de l'estat real del consistori. I a par tir dels informes explicarem al poble la situaci� i

quines s�n les l�nies per redre�ar-lo. No descar tem, per�, si els informes no s�n prou aclaridors, demanar a la

Sindicatura de Comptes que faci un estudi profund de com est� la situaci�.

Hi ha la q�esti� de les barrakes ara mateix sobre la taula. Qu� faran respecte a aquest tema?

Ens reunirem de forma immediata amb la gent de barrakes i amb l'associaci� de ve�ns. Sabem que entre ells han

parlat i han arribat a algun tipus d'acord i veurem qu� hi ha. Sabem que el temps que queda �s molt cur t, per�

treballarem perqu� amb totes les opcions de millores que hi ha per evitar un soroll excessiu les barrakes es

mantinguin all� on estaven. I seguir treballant per trobar una nova ubicaci� que estigui d'acord amb l'associaci�

de Barrakes i els ve�ns, per� ja seria per al proper any.

I amb televisi� de Blanes?

El primer ser� veure com est� la q�esti� de la llic�ncia i poder recuperar-la. I despr�s veure quines posicions

tenen els diferents socis del consorci, que s�n Lloret i Tossa. Per� �s evident que necessitem un mitj� de

comunicaci� local que arribi a la gent.

Hi ha elements que podrien complicar el mandat, en funci� de com s'acabin resolent com la zona comercial de la

Ciutat Espor tiva o la sent�ncia de Mont ferrant. Com ho veuen?



Justament volem els informes de l'Ajuntament per saber exactament en quina situaci� estan cada un dels temes

i a par tir d'aqu� comen�ar a treballar per anar desencallant temes. Volem treballar amb les opor tunitats com la

Ciutat Espor tiva i perqu� els perjudicis siguin els m�nims possibles.
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